

| | | | |
|------------------|--|--------------------|--|
| Møte: | Møte 03 akt C – 21 Kontorarbeidsplasser og møterom Nye Aker | Prosjekt: | Nye Aker og Nye Rikshospitalet |
| Saksnr: | 84852 | Dok.dato: | 20.05.21 |
| Møtedato: | 20.05.2021 / start kl 08:30 – slutt kl 10.11 | Sted: | Digitalt på Teams |
| Referent: | Thea Ekren Koren | Neste møte: | Kommer tilbake med dato for et eventuelt neste møte. |

Deltakere/mottakere:

| Navn | Funksjon | Organisasjon | Tilstede |
|------------------------------|------------------|-----------------------|----------|
| Morten Bråthen | Gruppeleder OUS | OUS | x |
| Nina Malme Gulbrandsen | Fagperson OUS | OUS | x |
| Torgun Wæhre | Fagperson OUS | OUS | x |
| Irena Sahpazidis | Fagperson OUS | OUS | x |
| Astrid Skinnehaugen Lindberg | Fagperson OUS | OUS | Nei |
| Rolf Eigil Berg | Fagperson OUS | OUS | Nei |
| Anèe Hvass | Verneombud OUS | OUS | x |
| Inger Mette Roman | Tillitsvalgt OUS | OUS | x |
| Oda Sandli | Tillitsvalgt OUS | OUS | Nei |
| Andreas Thorsrud | Tillitsvalgt OUS | OUS | Nei |
| Linda Møllersen | Tillitsvalgt OUS | OUS | Nei |
| Marit Krogsrud | Fagkoordinator | Nye OUS | x |
| Sigrid Rannem | Programleder | Nye OUS | x |
| Fia Myrvold | Arkitekt | Prosjekteringsgruppen | x |
| Emilie Lamer Schjetlein | Arkitekt | Prosjekteringsgruppen | x |
| Niels Rein | Arkitekt | Prosjekteringsgruppen | x |
| Anne-Lise Katle | Fasilitator | HSØ PO | x |
| Thea Koren | Referent | HSØ PO | x |

| Nr. (møtenr. punktnr) | Evt. romfnr. | Beskrivelse – aksjon: | Ansvar: | Frist: | Status: |
|-----------------------|--------------|---|---------|--------|---------|
| 03-00 | | <p>Velkommen og agenda for dagens møte</p> <p>Møtet er det tredje i en møteserie som skal gå frem til januar 2022 og som skal ivareta medvirkning i gruppe 21 Kontorarbeidsplasser og møterom prosjekt Nye Aker.</p> <p>Gruppen skal vurdere funksjonsplassering i bygget herunder</p> <ul style="list-style-type: none"> • Sammenhenger mellom funksjonene for å ivareta nærhetsbehov • Sammenhenger mellom funksjoner i etasjene • Behov for videre bearbeiding <p>Agenda</p> <ul style="list-style-type: none"> • Velkommen og agenda for dagens møte • Godkjenning av referat • Status funksjonsplassering • Status gjenstående aksjonspunkter fra møte nr. 2 • Oppsummering av dagens møte og veien videre • Eventuelt <ul style="list-style-type: none"> ○ Innspill fra Legeforeningens tillitsvalgte i gruppen, egen sak. | | | Info |
| 03-01 | | <p>Godkjenning av referat fra møte nr. 2</p> <p>Referat er er godkjent med følgende kommentar:</p> <p>Det presiseres at kommentar i forrige referat s. 5 kan misforstås.</p> <p>«medisinsk kontortjeneste har behov for 31 personer i kontorlandskap»,</p> | | | Lukket |

| Nr. (møtenr. punktnr) | Evt. romfnr. | Beskrivelse – aksjon: | Ansvar: | Frist: | Status: |
|-----------------------|--------------|---|---------|--------|----------------------------------|
| | | denne uttalelsen gjelder for en av klinikkene, ikke for all kontortjeneste i OUS. | | | |
| 03-02 | | <p>Status funksjonsplassering (presentasjon v/ARK)</p> <p>Emilie (Arkitekt fra PG) presenterer utsendt underlag til møte.</p> <p>1. Kontormoduler desentralt i basen av hovedbygget:</p> <p>Arealer for kontorarbeidsplasser presenteres med kontormoduler desentralt i de ulike fagmiljøene som ligger i basen av bygget. Dette ivaretar innspill som gruppen har gitt i tidligere møter.</p> <p>2. Kontorer og møterom i plan 12 og 13</p> <p>Presentasjon av hva som skjer når kontorer innplasseres i de to etasjer i tårnbygget, med Cellekontor og 6-personers kontor. Gruppen får presentert hvordan arealet blir utnyttet når det bare tegnes cellekontor og hva som skjer når det tegnes 6-personerskontor. Det vil ikke kunne bli plass med cellekontor å ivareta det antall plasser som skal innplasseres. Mye av arealet som ikke er langs fasaden med dagslys vil da bli liggende mørkt å kan ikke ivareta kontorarbeidsplasser, jfr. krav om dagslys.</p> <p>3. Bygg 28 – flyt kontor og møterom</p> <p>4. Bygg 60 – flyt kontorer og møterom</p> <p>5. Arbeidsstasjoner som ligger i andre funksjonsområder</p> <p>Medvirkningsgruppen diskuterer at det som er oppgaven for aktivitet C og som nå er presentert med innplassering av funksjonsområdet er hva gruppen gir råd om at skal tas videre til de neste fasene av prosjektet.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Gruppen støtter kontormoduler som videre underlag for de neste fasene av medvirkningen i basen av bygget | | | <p>Informasjon</p> <p>Lukket</p> |

| Nr. (møtenr. punktnr) | Evt. romfnr. | Beskrivelse – aksjon: | Ansvar: | Frist: | Status: |
|-----------------------|--------------|--|---------|--------|---|
| | | <ul style="list-style-type: none"> • Gruppen støtter at det skal jobbe videre med innplassering av kontorarbeidsplasser og møterom i plan 12 og 13 i tårnbyggene • Gruppen støtter at vi jobber videre med underlaget som ble presentert for bygg 60 og 28 • PG bekrefter at de jobber videre med å ivareta løsningen for at bygg 60 har tørrskodd overgang fra hovedbygget. <p>Nye OUS viser til prosedyre fra OUS – om kontorarbeidsplasser.</p> <p>Gruppen ønsker en oversikt som viser hvor mange arbeidsplasser er det planlagt for i sykehuset og hvor mange kvm areal det er planlagt for til kontorarbeidsplasser. Arealet som ligger for gruppen er presentert i underlaget som er utsendt til møte. Nye OUS ønsker å synliggjøre antall kontorplasser (arbeidsbord med kontorstol), som inngår fra underlaget som ligger for prosjektet. Det blir presisert at det foreligger mange kontorarbeidsplasser og møterom som også blir behandlet i andre medvirkningsgrupper.</p> <p>Annen diskusjon i møtet:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Kontortjenesten – er de med i beregningen for faste arbeidsplasser i nytt sykehus? Det svares ut at romprogram har en fordeling av rom og plasser per rom, i tillegg er det de plassene som er presentert tidligere i boblediagrammet. • Det er ikke avklart hvordan det blir når OUS skal ta i bruk nytt sykehus. Det er ønsket at det skal planlegges for fleksibilitet og elastitet i bygget som ivaretar mulig endringer i fremtiden. Det er | | | <p>Lukket</p> <p>Lukket</p> <p>Åpen</p> <p>Lukket</p> <p>Info</p> |

| Nr. (møtenr. punktnr) | Evt. romfnr. | Beskrivelse – aksjon: | Ansvar: | Frist: | Status: |
|-----------------------|--------------|---|-------------|--------------------|--------------------|
| | | <p>ikke avklart hvilke ressurser, fagpersoner som skal bruke hvilke plasser.</p> <ul style="list-style-type: none"> • 6 personers kontorer, ønsker at det er sammenheng og nærhet til samtalerom og små møterom. • Vernetjenesten er ønsker å presisere at de ikke ønsker 6 personerskontor, men 2-3 personerskontor. <p>Spørsmål om møterom, innspill fra gruppen, hvilke møterom/seminarrom er tilgjengelig i det nye sykehuset?</p> <p>Det er en festsal i bygg 60, det er også andre møterom og seminarrom i sykehuset. Det blir presentert av arkitekt noen av de andre områdene som også har slike rom. Det må sees på samarbeid om bruk og anvendelse av møterom, seminarrom og auditorium som finnes i det nye sykehusbygget.</p> | | | Info |
| 03-03 | | <p>Status gjenstående aksjonspunkter</p> <p>Gjenstående aksjonspunkter er svart ut jfr. de innspill som er gitt og den oppgaven gruppen har hatt i aktivitet C.</p> <p>Oppgave til gruppen:</p> <p>Gruppeleder presiserer at det er viktig at gruppen ved gjennomgang av referatet for dette møte også ser på de to andre referatene fra tidligere møter. Gruppen skal være sikker på at de har levert og gitt råd på alle aksjoner og oppgaver som er delt ut.</p> | Gruppeleder | 02.06.21 kl. 12.00 | Lukket Åpen |
| 03.04 (evt. punkt) | | <p>Det er meldt inn til gruppeledere i gruppe 21, både Nye Aker og Nye Rikshospitalet, fra Legeforeningens tillitsvalgte. En annen deltaker i</p> | | | Info |

| Nr. (møtenr. punktnr) | Evt. romfnr. | Beskrivelse – aksjon: | Ansvar: | Frist: | Status: |
|-----------------------|--------------|---|-------------|----------|------------------|
| | | <p>møtet presenterer en kort oppsummering fra dette brevet som er sendt gruppeleder.</p> <p>Tilbakemelding fra Legeforeningen til gruppeledere grp. 21 sier noe om innspill om kontorer og nærhetsprinsipper.</p> <p>Brevet henviser B-delsavtalen for legeforeningen og viser til – maks 1-2 overleger per kontor og maks 3-4 LIS per kontor, samt legenes behov for arbeidsplasser med nærhet til kliniske områder.</p> <p>Det er mange leger som har kombinerte stillinger med universitetet, det vil være kontorbehov for disse legene selv om de ikke har 100% stilling i universitetet.</p> <p>Legeforeningen er kjent med at flere av konseptene som ligger til grunn for planlegging av nytt sykehus er vedtatt av Styret, men de stiller spørsmål til forankringsprosessen som er gjort i OUS for disse konseptene.</p> <p>Gruppen har ikke fått utsendt dette brevet før møtet, og det blir gitt innspill i møte om at alle bør få se brevet, om det skal være sak i møte. Gruppens deltakere skal få brevet utsendt i løpet av dagen, fra gruppeleder slik at alle har samme informasjon om saken.</p> <p>Nye OUS gir innspill om at det pågår samarbeid med UiO om kontorarbeidsplasser for kombinasjonsstillinger, dette er en pågående diskusjon som skjer internt i OUS.</p> | Gruppeleder | 20.05.21 | Åpen Info |
| 03-04 | | <p>Oppsummering av dagens møte:</p> <p>Referent gjennomgår utkast til referatet og presiserer oppgavene som gruppen skal jobbe med frem til tilbakemeldinger skal sendes etter møte.</p> | | | Info |

| Nr. (møtenr. punktnr) | Evt. romfnr. | Beskrivelse – aksjon: | Ansvar: | Frist: | Status: |
|-----------------------|--------------|---|------------------------------------|---|-------------------------|
| | | <p>Veien videre:</p> <p>Oppstart aktivitet B starter nå med møter i juni og august 2021. Her skal gruppene jobbe med standardrom og prinsipper. Det betyr hvordan skal det se ut inne i et en-persons kontor, et 6 personers kontor, et møterom osv. i tillegg til å legge fast prinsipper for funksjonsområdene.</p> <p>De 3 medvirkningsmøtene i hovedaktivitet C er nå gjennomført og funksjonene er i all hovedsak innplassert i byggene. Dette skal nå bearbeides videre frem mot hovedaktivitet D høsten 2021.</p> <p>Det vil kunne komme endringer i funksjonsplassering på grunn av forhold knyttet til bl.a. gjenstående prosjektering og regulering som vil danne grunnlag for videre bearbeiding av prosjektet frem mot hovedaktivitet D i høsten 2021.</p> <p>Før oppstart av hovedaktivitet D planlegges en møterunde i medvirkningsgruppene fra aktivitet C, for å oppsummere status for funksjonsinnplassering.</p> <p>Gruppeleder takket alle deltakere i møtet for deres innspill og diskusjon i møtet.</p> <p>Frister:</p> <p>Møtereferat sendes ut.</p> <p>Alle gruppedeltakere starter omgående med arbeid med innspill fra møtet, gruppeleder samler og oversende felles tilbakemeldinger etter møte. Tilbakemeldingene sendes fagkoordinator, som evt. kommenterer fra Nye OUS før tilbakemeldingene sendes HSØ PO.</p> | <p>Referent</p> <p>Gruppeleder</p> | <p>26.05.21</p> <p>02.06.21 kl. 12.00</p> | <p>Åpen</p> <p>Åpen</p> |

Tilbakemeldingsskjema

| | | | |
|--------------------------|--|------------------------------|--------------------------------|
| Møte | Møte 03 akt C – 21 Kontorarbeidsplasser og møterom Nye Aker | Prosjekt | Nye Aker og Nye Rikshospitalet |
| Saksnr | 84852 | Dok.dato | 2.6.21 |
| Medvirkn.møtedato | 20.05.2021 / start kl 08:30 – slutt kl 10.11 | Frist for tilbakemeld | 2.6.21 kl. 12.00 |
| Medvirkn.gr.leder | Morten Bråthen | | |

Tilbakemelding på referatet

Sak 03-03:

Gruppen har bygget på underlag utarbeidet i Konseptfasen og etterfølgende utredninger. Sentralt for MVGR 21 Kontor Nye Aker står *Rapport kontorarbeidsplasser og saksunderlaget* som er presentert i de tre møtene.

Arealet er beskrevet med enkeltkontorer, flermannskontorer med plass til 8 plasser, stillerom, møterom mm og utgjør totalt 6338 kvm. Plassene er definert som heltidsarbeidsplasser, deltidsplasser, cellekontorer, stillerom, delte kontorer og arealer for fellesfunksjoner.

Arbeidsoppgaver og stillingstyper er ikke en del av medvirkningsgruppens oppgave å svare på. Dette vil fremkomme i det videre arbeid og blant annet behandles i OU-prosessen som skal gå parallelt med Forprosjektet.

Medvirkningsgruppen er bekymret for at det angitte arealet er beregnet for lite. Videre at det ikke bør planlegges med 6- eller 8-mannskontorer. Vi anbefaler at det planlegges med en kombinasjon av cellekontor og 2-3 mannskontorer.

Medvirkningsgruppen svarer ja på spørsmålet om disse 6338 kvm arealene med de funksjonene som er beskrevet, kan plasseres i de arealene som ble presentert i siste møte – bygg 60, bygg 28 og de angitte arealer i 2 toppetasjer i Hovedbygget samt noen mindre arealer i døgnåpne etasjer.

Kommentarer:

OU-prosessen vil innvirke på utnyttelsen/disponeringen av arealene

Utviklingen av konsepter vil innvirke på utnyttelsen/disponeringen av arealene

Samarbeid om utnyttelse av arealer må skje i samarbeid med

- *Kontorgruppen i døgnåpne arealer*
- *Kontorgruppen i poliklinikk*

- FoU

Forutsetninger:

- At OU-prosessen gjennomføres med deltakelse fra kontorgruppen
- Utviklingen av konsepter gjennomføres med deltakelse av kontorgruppen

Forslag til endring innen gjeldende aktivitet (3-5 punkter)

-
-
-
-
-

Tilbakemelding fra Nye OUS

Funksjonsplassering:

Nye OUS støtter arealer til kontorarbeidsplasser og møterom i Bygg 28 og 60, og plan 12 og 13 i hovedbygget.

Veileder

Generelt

- Det er kun de feltene med gul merking som kan redigeres.
- Dokumentet vil bli konvertert til .pdf før innsending til HSØ PO.
- Hold språket konsist og så nøyaktig som mulig.
- Ved anbefalinger så bruk **bør** fremfor **skal**. Medvirkningen er rådgivende.
- Alle aksjonspunkter bør resultere i en prioriteringsliste, og der hvor det er nødvendig i samråd med aktuelle medvirkningsgrupper.
- Ved flere alternativer vær tydelig i prioriteringene som gjøres. List opp prioriteringene i synkende rekkefølge.
- Spørsmål som ikke er en del av oppdraget har ikke prosjektet kapasitet til å svare ut.

De forskjellige cellene i skjemaet

- «Møte», «Prosjekt» og «Saksnr.»
 - Her fyller du inn de samme dataene som er oppgitt i selve referatet.
- Tilbakemelding på referat
 - Innspill gruppen har for på referatets innhold. Er det mangler, unøyaktigheter, feil etc.
- Forslag til endring innen gjeldende aktivitet
 - Innspill til HSØ PO som det må jobbes med videre innenfor aktivitetens funksjon.
 - Kan tas utgangspunkt i oppgitte oppgaver fra referat/medvirkningsgruppemøte.
 - Gjøres så konkrete som mulig.
 - Skal være omforente tiltak for hele gruppen.
- Tilbakemelding fra Nye OUS
 - Denne rubrikken er forbeholdt Nye OUS for kommentarer på referatet og tilbakemeldingen fra medvirkningsgruppen. Evt annen tekst i denne rubrikken vil bli fjernet før tilbakemeldingen oversendes HSØ PO.